
V ÚDAJOCH ANALYZOVANÝCH NEMECKOU
ZDRAVOTNOU POISŤOVŇOU SA ZISTILO
400 000 VEDĽAJŠÍCH ÚČINKOV PO
SMRTIACICH COVID INJEKCIÁCH
- CZ24 News | 27. února 2022

NEMECKO: Nemecká zdravotná poisťovňa BKK ProVita uviedla, že analýza údajov zozbieraných od
viac ako 10 miliónov ľudí naznačuje, že vedľajšie účinky vakcíny COVID sú „výrazne“
podhodnotené. Spoločnosť uviedla, že jej analýza odhalila „významný poplašný signál“ a uviedla, že
„riziko pre ľudský život nemožno vylúčiť“.

Nemecká zdravotná poisťovňa tento týždeň uviedla, že analýza údajov zozbieraných od viac
ako 10 miliónov ľudí naznačuje, že vedľajšie účinky vakcíny COVID sú „výrazne“
podhodnotené.

Spoločnosť BKK ProVita (BKK) uviedla, že jej analýza odhalila „významný poplašný signál“ a že
„riziko pre ľudský život nemožno vylúčiť“.

Počet je skoro dvojnásobne vyšší ako oficiálne údaje

Na základe zozbieraných údajov BKK uviedla, že počet vedľajších účinkov vakcín je mnohonásobne
vyšší ako počet oficiálne oznámený Inštitútom Paula Ehrlicha (PEI), nemeckou federálnou
zdravotníckou agentúrou, ktorá monitoruje bezpečnosť vakcín a biomedicín.

 

 

PEI v tlačovej správe oznámila, že v roku 2021 bolo po očkovaní proti COVID hlásených 244 576
podozrivých prípadov vedľajších účinkov očkovania, ale BKK uviedla, že jej analýza odhalila viac ako
400 000 prípadov.

Člen predstavenstva BKK Andreas Schöfbeck pre nemeckú spravodajskú publikáciu WELT povedal:
„Určené čísla sú významné a naliehavo je potrebné ich overiť z hľadiska vierohodnosti.

V liste Schöfbeck uviedol, že BKK analyzovala fakturačné údaje lekárov od 10,9 milióna poistencov a
zistila, že 217 000 ľudí dostalo lekárske ošetrenie kvôli vedľajším účinkom očkovania.

„Podľa nášho názoru existuje výrazne podhodnotený počet vedľajších účinkov očkovania,“ povedal
Schöfbeck. „Podľa našich prepočtov považujeme k dnešnému dňu za reálne 400 000 návštev u lekára
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našimi poistencami pre komplikácie očkovania.“

Schöfbeck povedal, že ak sa údaje extrapolujú za rok pre celú nemeckú populáciu 83 miliónov ľudí, je
pravdepodobné, že 2,5 – 3 milióny ľudí v Nemecku dostalo lekársku liečbu kvôli nežiaducim účinkom
očkovania COVID.

Údaje, ktoré má naša spoločnosť k dispozícii, nám dávajú dôvod domnievať sa, že počet
podozrivých prípadov vedľajších účinkov očkovania po podaní vakcíny [COVID-19] je
značne podhodnotený

napísal Schöfbeck .

Schöfbeck poslal list prezidentovi PEI Dr. Klausovi Cichutkovi, Národnej asociácii zákonných fondov
zdravotného poistenia, Nemeckej lekárskej asociácii, Národnej asociácii zákonných lekárov
zdravotného poistenia, Stálej očkovacej komisii a zastrešujúcej organizácii BKK.

V ďalšom liste spoločnosť uviedla, že vedľajšie účinky očkovania v Nemecku sú najmenej 10-krát
častejšie, ako uvádza PEI, informovali v stredu nemecké noviny Nordkurier .

Listy neprezrádzali symptómy, závažnosť nežiaducich udalostí ani to, ktoré vakcíny spôsobili
vedľajšie účinky.

Nemecký regulátor liekov schválil vakcíny proti COVID od spoločností Pfizer , AstraZeneca, Johnson
& Johnson , Novavax a Moderna . Federálni predstavitelia zdravotníctva v USA a
Nemecku zdôraznili , že výhody vakcín proti COVID prevažujú nad možnými rizikami a vedľajšie
účinky sú zriedkavé.

V USA minulý mesiac vedúci predstaviteľ životnej poisťovne v Indiane oznámil „ohromujúci“ 40%
nárast úmrtnosti medzi 18- až 64-ročnými dospelými v porovnaní s úrovňami pred
pandémiou, informoval The Defender .

Počas toho istého hovoru generálny riaditeľ OneAmerica J. Scott Davison tiež opísal veľký nárast
krátkodobých aj dlhodobých žiadostí o invaliditu.

Výkonný riaditeľ poisťovne ohodnotil mimoriadne vysokú úmrtnosť ako „najvyššiu… akú sme v
histórii tohto biznisu videli“, pričom dodal, že trend je „konzistentný u všetkých hráčov v tomto
biznise“.

Aby ešte viac podčiarkol význam svojich vyhlásení, Davison povedal: „Len aby ste mali predstavu o
tom, aké zlé je [40 %], katastrofa … jedna z 200 by bola 10 % nárast v porovnaní s obdobím pred
pandémiou. Takže 40% je neslýchané.“

Na rozdiel od toho, čo by verejnosť mohla predpokladať – vzhľadom na neutíchajúce spravodajstvo
médií o COVID-19 – Davison uviedol, že väčšina žiadostí o smrti uvádzala iné príčiny smrti ako
COVID.

Steve Kirsch, výkonný riaditeľ Nadácie pre výskum bezpečnosti očkovania , v komentári k
novinkám napísal : „Na dosiahnutie takého veľkého účinku by bolo treba niečo SKUTOČNE VEĽKÉ.“

Okrem toho, Kirsch povedal, že vinníkom by muselo byť niečo, čo bolo prvýkrát predstavené v roku
2021 – „niečo nové… čomu by bolo vystavené obrovské množstvo ľudí“ – ako napríklad injekcie
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COVID.

Vedec v oblasti vakcín Dr. Robert Malone a štatistika Jessica Rose, Ph.D. , sa zhodli,
že experimentálne injekcie COVID by sa mali považovať za hlavných podozrivých.
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